



# Västergötlands Orienteringsförbund

## Protokoll

Styrelsemöte med Västergötlands Orienteringsförbund.

**Tid:** 2023-03-20 klockan 18.30

**Plats:** Kullingshofsstugan, Vårgårda

## Närvaro:

### Närvarande

Ledamöter      Johan Larsson  
                    Johanna Hallqvist  
                    Jimmy Andersson  
                    Magnus Södervall  
                    Emma Kindbom (Digitalt)  
                    Karl-Johan Ohlin

### Ej Närvarande

Suppleant      Linda Larsson (Digitalt)

Konsulent      Bertil Åkesson

Kanslist        Nina Olsson

Linda tar som suppleant den vakanta positionen som ledamot under mötet.

## 1. Mötets öppnande

Mötet öppnas 19:00. Styrelsen väljer Johan Larsson som ordförande för mötet.

## 2. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

## 3. Val av protokolljusterare

Magnus Södervall valdes till protokolljusterare.

## 4. Föregående protokoll

Föregående protokoll fastställdes och lades till handlingarna.

## 5. Styrelsens konstituering

Styrelsen beslutar att välja:

- Vice Ordförande      Johanna Hallqvist
- Kassör                Kansliet
- Sekreterare          Jimmy Andersson

---

### Adress:

Gustav Adolfs gatan 49, 541 45 SKÖVDE

**Hemsida:** [www.svenskorientering.se/vastergotland](http://www.svenskorientering.se/vastergotland)

### Telefon:

**E-post:**

0725-447736  
[info.vof@vgidrott.se](mailto:info.vof@vgidrott.se)



# Västergötlands Orienteringsförbund

## 6. Val av arbetsutskott/ledningsgrupp

Styrelsen beslutar att välja:

- Johan Larsson                      Ordförande
- Johanna Hallkvist                Vice Ordförande
- Jimmy Andersson                Sekreterare
- Bertil Åkesson                    Konsulent
- Kanslist                            Nina Olsson

## 7. Fastställande av kommittésammansättning

Styrelsen beslutar att välja:

### Tävlingskommittén:

Kent Hansson, Torbjörn Löving, Hans Kööhler, Uno Magnusson, Michael Johansson, Johan Lundblad, Adam Fredén

### Kartkommittén:

Anders Swedin, Bo Herdersson, vakant

### Ungdomskommittén:

Hanna Boquist (GBG), Emelie Rönnborg (GBG), Lisa Börstedt (GBG), Olle Sörqvist, Clara Jakobsson

**Beslut:** Styrelsen beslutar att fråga tävlingskommittén och ungdomskommittén om att fylla de vakanta platserna i styrelsen.

## 8. Firmatecknare

Styrelsen beslutar att:

- Utse ordföranden Johan Larsson, konsulent Bertil Åkesson, kanslist Nina Olsson och sekreteraren Jimmy Andersson till firmatecknare var för sig.
- Som kontaktpersoner för Swedbank och internetbanken väljs konsulent Bertil Åkesson och kanslist Nina Olsson. Bertil och Nina utses till fullmaktshavare och företrädare enligt Swedbanks fullmakt ideell förening var för sig.

## 9. Styrelsens kontaktman gentemot kansliet

Styrelsen beslutar att de löpande kontakterna med kansliet ska skötas av ordförande Johan Larsson.

## 10. Sammankomster:

Johanna rapporterar om IUT 25 mars samt kartritardag den 29:nde april. Johan Larsson planerar att delta i RF SISU årsmöte i Alingsås.



## 11. Aktuella projekt

Förrapporterat tillsammans med kallelsen. Följande extra kommentarer tillfördes under mötet:

### Orienteringskurser orange & violett:

Bertil rapporterar att antalet klubbar som beställt materialet har ökat till 49, men bara fyra av dem är från Västergötland.

### Ungoteket:

Bertil rapporterar att sexton ungdomar var med i år, varav en klubb (Lidköping) var från Västergötland med totalt fyra ungdomar. Ungdomarna i Lidköping kommer i år att arrangera en inomhus orientering som projekt.

Efter sommaren kommer en ny omgång dras i gång.

### Rekryteringsträff

Magnus Södervall rapporterar att rekryteringsträff kommer genomföras på onsdag 22 mars av Magnus Sundmark vilket är hans sista aktivitet att genomföra innan anställningen avslutas.

## 12. Rapporter

Förrapporterat i samband med kallelsen. Inga extra kommentarer från mötet.

## 13. Personal och Kansli

Bertil planerar att jobba från Borås även framöver. För att möjliggöra fysiska personalmöten kommer därför Nina att åka till Borås med jämna mellanrum.

Överlämningen från Magnus till Bertil har gått väldigt snabbt och har i kombination med Bertils nuvarande jobb i Göteborgs OF varit tuff.

Kansliet rapporterar att dom haft kontorsfest för Magnus Sundmark som fick ett presentkort från Team Sportia som tack för sin tid på VOF.

Styrelsen poängterar att kansliet behöver fundera på om någon speciell hjälp behövs framöver från styrelsen. Bertil pekar på att Ungoteket kan behövas hjälp med då han drivit det själv tidigare. Detta behöver analyseras vidare om till exempel tidigare ledare kan stötta eller liknande.

## 14. Media & Marknad

Förrapporterat i samband med kallelsen.



# Västergötlands Orienteringsförbund

Det finns ett önskemål att få mer material från till nyhetsbrev / sociala medier. Ett extra önskemål är material från våra ungdomar.

Alla i styrelsen förväntas skriva en ledare – ett schema har skapats enligt följande:

- Mar – Johanna
- Apr – Karl-Johan
- Maj – Emma
- Juni – Jimmy A
- Aug – Magnus
- Okt – Johanna
- Nov – Johan
- Dec – Ledamot vakant
- Jan/Feb 24 – Linda L
- Mar 24 - Suppleant vakant

## 15. Ekonomi

Visma förening fasas ut 2023 och vi kommer behöva byta till Visma eEkonomi i stället. Detta betyder att en ny uppsättning kommer behövas göra i det nya systemet. Nina rapporterar att hon redan hjälpt IP skogen att komma i gång med Visma eEkonomi för deras verksamhet.

Nina önskar att vi blir bättre på att se till att alla beslut alltid skrivs ner i protokollen. Protokollen används senare av revisorerna för att granska att allt gått rätt till. Även attesteringar av löner behöver ses över för att finna ett effektivt arbetssätt.

**Beslut:** Styrelsen ger Nina i uppdrag att titta närmare på om löneutbetalningar och attesteringar kan digitaliseras.

**Beslut:** Styrelsen beslutar att godkänna en present till Magnus Sundmark på 5000 kronor som tack för sin tid hos VOF.

## 16. Diskussions och/eller beslutspunkter:

Förslag på klubbarnas årsavgifter för 2024 diskuterades under årsmötet och styrelsen behöver utreda frågan under året. Styrelsen kommer under året därför ta fram underlag för tre olika scenarier för att se hur en eventuell fördelning kommer påverka avgiften.

### Milersättning:

**Beslut:** Styrelsen beslutar att godkänna den nya skattefria milersättningen (25 kr) enligt förslag från kansliet..

### Integritetspolicy:



Registerutdrag ska visas vartannat år och det ligger på kansliet att följa upp att detta genomförs.

**Beslut:** Styrelsen beslutar godkänna den uppdaterade integritetspolicyn.

Arvoden:

**Beslut:** Nuvarande nivåer behålls oförändrat.

Övriga reglerande dokument:

Lämnas utan ändringar från föregående år.

## 17. Skrivelser att behandla

Inga skrivelser har inkommit att behandla.

## 18 Övriga frågor

Nina frågar styrelsen om vad alla vill fokusera på framöver – till exempel fokusområden. Detta är något styrelsen behöver titta närmare på framöver och alla medlemmar rekommenderas att tänka igenom frågan till kommande möten.

Karl-Johan undrar om kansliet har några speciella områden som vill ha hjälp med från styrelsen. I nuläget behöver Nina en ersättare för att hämta material från förrådet när hon är borta. Nina och Bertil kommer göra en inventering och titta närmare på frågan tillsammans med Emma på hur det här kan lösas.

## 19. Kommande möten

Datum	Plats/Hur
20 Mars	Kullingshofstugan, Vårgårda
8 Maj	Digitalt
13 Maj	Utvecklingsdag
20 Juni	O-Camp
28 Augusti	Digitalt
23-24 September	Styrelsedag – Lång Dm
16 Oktober	Digitalt
4 December	Julbord - Valberedning

## 20. Mötets avslutande

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet klockan 20:52

**Sekreterare**  
Jimmy Andersson

**Justerare**  
Magnus Södervall

**Ordförande**  
Johan Larsson